
Fråga från Gustaf Axelsson (M) till Hanna Svensson (S)

En ungdoms första kontakt med arbetslivet går många gånger genom det första sommarjobbet. 
Det har därför varit tradition i Ekerö kommun att i så stor utsträckning som möjligt erbjuda 
sommarjobb i egen regi eller genom samarbeten med leverantörer och partners till ungdomar 
boende i kommunen. De erbjudna sommarjobben är och har varit väldigt uppskattade och 
eftertraktade av Ekerös ungdomar.

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till kommunstyrelsens ordförande: 

Hur många sommarjobb kommer Ekerö kommun att kunna erbjuda under sommaren 2024 och 
hur många av dessa kommer att tilldelas ungdomar med särskild hänsyn/förtur?

Gustaf Axelsson (M)


